
 

 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2017. 04. 18. 19:00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Bielik Judit, Bönde Tamás, Dóka Antal, Filep Richárd, 

Gulyás Eszter, Horváth Bálint, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Lanczki Eszter, László 

Péter, Patai Boglárka, Pénzes Laura, Suhajda Richárd, Török Lili, Vidák Miklós (60 p) 

Kimentéssel hiányzik: - 

Vendég: Perényi Tamás DLA, Pék Norbert, Szőllősi Fanni 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői és tisztségviselői 

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

1. Perényi Tamás ismertette tanszékvezetői pályázatát, beszámolt a megbízással 

kapcsolatos elképzeléseiről, terveiről. 

Perényi Tamás távozott. 

Vidák Miklós megérkezett. 

2. EHK-beszámoló 

2.1. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy a Villamosmérnöki és Informatikai Karon 

lezajlott a Hallgatói Képviselet tisztújítása. A Hallgatói Képviselet elnöke ezentúl 

Czárth Csanád. 

2.2. Suhajda Richárd elmondta, hogy a múlt héten Rektori Tanács volt, melynek témái a 

Szervezeti és Működési Rend módosítása, valamint a mintatanterv módosítások 

voltak. 

2.3. Suhajda Richárd elmondta, hogy Krisztián Dávid megbeszélésen vett részt a 

Kancellária - Jogi Igazgatóságon, melynek témái a közbeszerzési folyamatok adatai 

valamint szabályzatai voltak. 

2.4. Suhajda Richárd tájékoztatott a balatonlellei gólyatáborok biztonsági működésének 

átszervezésével, újragondolásával kapcsolatos tudnivalókról. 

2.5. Suhajda Richárd elmondta, hogy a múlt héten elfogadásra kerültek az EHK által a 

2016/17-es tanév tavaszi félévére vonatkozó Jó tanuló, jó sportoló ösztöndíj 

pályázatok eredményei. 

2.6. Suhajda Richárd elmondta, hogy Barabás Zoltán Oktatásszervezési és Hallgatói 
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Szociális Bizottságon vett részt, melynek témája a különeljárási díjakkal kapcsolatos 

állásfoglalás volt. 

2.7. Suhajda Richárd tájékoztatott a Új Nemzeti Kiválóság Programmal kapcsolatos 

tudnivalókról. 

2.8. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy a Kancellária - Kollégiumok Igazgatóság új 

ügyvivő szakértője Bene Katalin. 

2.9. Suhajda Richárd tájékoztatott a 2017-es BME Műmaratonnal, valamint a Családi 

Sportnappal kapcsolatos tudnivalókról. 

2.10. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy a Kollégiumi és Szociális Bizottság tisztújító 

Szavazási Bizottságának egyetemi hallgatói képviseleti delegáltja R. Nagy Tibor. 

2.11. Vidák Miklós tájékoztatott a Gazdaság- és Társadalomtudományi Kar 

dékánválasztásával kapcsolatos tudnivalókról. 

3. Oktatási beszámoló 

3.1. Gulyás Eszter elmondta, hogy a múlt héten a kari Diplomaszabályzat 

felülvizsgálatával foglalkozó bizottságon vett részt. 

3.2. Gulyás Eszter beszámolt, hogy az elmúlt időszakban a 2017/18-as tanév 

munkarendjének felülvizsgálatlával foglalkozott. 

3.3. Gulyás Eszter beszámolt, hogy a múlt héten megbeszélésen vett részt Nemes 

Gáborral, melynek témája a 2017/18-as tanév őszi félévében induló BSc képzés 

Mintatanterve volt. 

3.4. Gulyás Eszter beszámolt, hogy 04. 18-án (kedden) Belső Oktatási Bizottságot tartott, 

melynek témája a mintatantervvel kapcsolatos kérdőív elkészítése volt. 

4. Juttatás-térítési beszámoló 

4.1. Török Lili beszámolt, hogy az elmúlt időszakban a Hallgatói Fórum szervezésével 

foglalkozott. 

4.2. Török Lili elmondta, hogy a múlt héten megbeszélésen vett részt a Kollégiumi és 

Szociális Bizottság tisztújítása iránt érdeklődőkkel.  

4.3. Török Lili elmondta, hogy az elmúlt időszakban a Külső Szociális Bizottságban vállalt 

feladatokkal foglalkozott. 

4.4. Török Lili tájékoztatott, hogy az elkövetkező időszakban a Külső Szociális Bizottság 

keretein belül a szociális alapú ösztöndíj pályázatok pontozási rendszerének 

felülvizsgálatával fog foglalkozni. 

4.5. Török Lili elmondta, hogy az elmúlt időszakban a Külső Szociális Bizottság keretein 

belül a BNO-kódok felülvizsgálatával foglalkozó munkacsoporton vett részt, melynek 
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témája az új pontrendszer tesztelése volt. 

5. Gazdasági beszámoló 

5.1. Suhajda Richárd elmondta, hogy 04. 18-án (kedden) megbeszélésen vett részt Orbán 

Balázzsal, melynek témája a 2017-es X1,2 rendezvény szerződése volt. 

6. Kollégiumi beszámoló 

6.1. Bielik Judit beszámolt, hogy a múlt héten Külső Kollégiumi Bizottságon vett részt, 

melynek témája az Egységes Kollégiumi Felvételi Rend felülvizsgálata volt. 

6.2. Bielik Judit tájékoztatott, hogy 04. 18-án (kedden) megbeszélésen vett részt Hubay 

Mátyással és Káli Zoltánnal, melynek témája a Bercsényi 28-30 Kollégium 

ajtófelújításainak ütemezése volt. 

6.3. Bielik Judit elmondta, hogy az elmúlt időszakban a Kollégiumi férőhely pályázattal 

kapcsolatos GYIK elkészítésével foglalkozott. 

7. Közéleti beszámoló 

7.1. Dóka Antal tájékoztatott a 2017-es Építész Kari Napokkal kapcsolatos észrevételekről. 

7.2. Dóka Antal elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Janecskó Evelinnel, melynek 

témája a 2017-es Ballagás szervezése volt. 

7.3. Dóka Antal tájékoztatott, hogy a 2017-es Építész Piknik főszervezői pályázatára egy 

pályázat érkezett be Vereckei Szilvia részéről. A Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 

tartózkodás mellett Vereckei Szilviát választotta meg a rendezvény főszervezőjének.  

7.4. Dóka Antal tájékoztatott, hogy 04. 19-én (szerdán) Rendezvény Csoport gyűlést tart, 

melynek témái a 2017-es Építész Sportnap, az Építész Kari Napok, valamint a Majális 

lesznek. 

8. Alkotóhét felelős 

8.1. Patai Boglárka elmondta, hogy az elmúlt időszakban az Alkotóhét kiállítás és 

záróesemény arculatának elkészítésével foglalkozott Filep Richárd közreműködésével.  

8.2. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy az elkövetkező időszakban a 2017-es Alkotóhét 

szavazásával fog foglalkozni. 

8.3. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy megbeszélésen vett részt a Dékáni Hivatalban, 

melynek témája a 2017-es Alkotóhét kiállításának és záróeseményének költségvetése 

volt. 

9. HSB-delegált 

9.1. László Péter beszámolt, hogy az elmúlt időszakban a 2017-es Építész Sportnap 

szervezésével foglalkozott. 
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10. Senior Kör vezető 

10.1. László Péter elmondta, hogy 04. 17-én (hétfőn) oktatást tartott a Senior Kör tagok 

számára. 

10.2. László Péter tájékoztatott, hogy 04. 21-én (pénteken) Senior Kör gyűlést tart, melyen a 

tagok tudásfelmérőt írnak. 

11. Gólyatanács elnök 

11.1. Kristály Márton tájékoztatott, hogy 05. 01-én (hétfőn) Gólyatanács ülést tart Suhajda 

Richárd és Vidák Miklós közreműködésével. 

12. HGB-vezető 

12.1. Pénzes Laura elmondta, hogy az elmúlt időszakban a 2017-es Építész Piknik 

lehetséges támogatóinak kapcsolatfelvételével foglalkozott. 

13. PR-felelős 

13.1. Lanczki Eszter tájékoztatott, hogy 04. 22-én (szombaton) megbeszélésen vesz részt 

Tálosi Lillával, melynek témája a Kari Papír 2017-es Építész Kari Napokkal 

foglalkozó száma lesz. 

A következő rendes ülés időpontja 2017. 04. 24. (hétfő) 19:00, helye: BME K. épület III. 

emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2017. 04. 18. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 Filep Richárd Horváth Bálint 

 Elnök 

 

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

59./2017. 
A 2017-es Építész Piknik 

főszervezője Vereckei Szilvia 
14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 
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